
Fylkesrådets behandling av sak 260/2021 i møte den 28.10.2021: 

Det ble ikke framsatt endrings- eller tilleggsforslag.  

 

Fylkesrådets vedtak 

Viken fylkeskommune ønsker ikke å prioritere kunstgressbaner med plastholdig løst 
fyllmateriale i fordelingen av spillemidler fra 2023. Dette gjøres gjeldende for alle 
kunstgressanlegg med byggestart etter 01.01.2023. 

Det avsettes 3. mill. kr til en overgangsordning i arbeidet med å utvikle og etablere nye 
bærekraftige kunstgressbaner  

Det initieres dialog med Viken Idrettskrets for å utvikle gode kriterier for framtidig bruk av 
spillemidlene. 

 

 


